
 

 

 
Van: marjan tijhoff 

Verzonden: zondag 14 april 2019 14:17 

Aan: Griffie Nijmegen 
Onderwerp: brief voor de raad, burgemeester en wethouders 

 

bijgevoegd mijn brief voor de raad en burgemeester en wethouders 
Hieronder een aantal van de vele linken naar artikelen over de risico's van 5G 
Dank voor het doorgeven. 
Hartelijke groeten, 
Marjan Tijhoff 
 
 
https://fd.nl/achtergrond/1294958/5g-netwerk-wordt-planologische-
nachtmerrie?fbclid=IwAR22WNu16Q6-FWxTlWPe4BCQuMKTyRD_111IHKI1OrkA0j4ZX9aBM3X5l98 
 
https://www.tijd.be/tech-media/telecom/brussel-wil-stralingsnorm-niet-verhogen-voor-uitrol-
5g/10112957.html?fbclid=IwAR3_Gfd4pb-A19XvK9ANx--6oBZzBuA-pUMHW-
HjXWSu_3E3FfOwFhuN6Ek 

 

Brussel wil stralingsnorm niet verhogen 

voor uitrol 5G 
'Brusselaars zijn geen laboratoriumratten, wier 

gezondheid ik inruil voor winst', zegt Brussels minister 

van Leefmilieu Céline Fremault (cdH). 

www.tijd.be 

 

 

in dit appeal wordt uitgebreid op gezondheidsrisico's ingegaan 

https://www.5gspaceappeal.org/the-appeal/?fbclid=IwAR3ZYIr-qQZn0-
nkaUX3pCgJywwp8KbBo4MbVB0QKqJ_8wA1b7ina3GNoa0 

 

THE APPEAL — 5G Space Appeal 
/ 

www.5gspaceappeal.org 

https://judithsblogjes.wordpress.com/2017/09/08/brandbrief-wetenschappers-5g-gevaar-
volksgezondheid/?fbclid=IwAR2IYROv9hprt5nSG2bSYCsUgwCI8t1o4Hhw9Uifk6kZyLa1-eMt9FSk4-Q 

 

Brandbrief wetenschappers: 5G risico 

voor volksgezondheid. Waarom wij dit 

niet (mogen) weten 
Gezondheidsgevaren van 5G: wetenschappers sturen er 

in augustus 2017 een brandbrief over aan de EU. 

Niemand pikt dit op. Waarom wij dit niet (mogen) 
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weten. 

judithsblogjes.wordpress.com 
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       Nijmegen, 14 april 2019 
 
 
betreft: oproep tot stop van 5G 

 
 

aan de gemeenteraad, burgemeester en wethouders van Nijmegen, 
 

sinds korte tijd groeit het bewustzijn over, en daarmee protest tegen, de gigantische impact van 
5G, het netwerk dat wereldwijd, dus ook in Nederland, in opmars is. Het beloofd veel 
technische mogelijkheden en snelheid. Over de grote impact ervan op de omgeving en mensen, 

hoor je in de media nauwelijks iets. Maar nadelen zijn er wel degelijk! Vandaar deze brief  aan 
jullie, om te informeren. 

 
Ook het protest tegen de enorme bomenkap in Nederland groeit. Naast andere belangen, is een 

feit dat veel bomen gekapt worden, omdat ze het signaal van 5G in de weg staan. Het deed en 
doet mij zo’n pijn om de stompjes van de gekapte bomen te zien staan, bijv. langs de kade, de 

Slotemaker de Bruineweg, de Bloemerstraat. 
5G is een ander soort straling dan 4G, namelijk microwaves, met een andere werking, en dus 
ook  andere uitwerking op mensen. De zenders van deze straling hebben een veel kleiner bereik 

dan de voorgangers, ongeveer 25 meter. Dat betekent dat er heel veel zendertjes, kastjes, 
geplaatst moeten worden, op lantaarnpalen bijvoorbeeld. Bomen zouden het signaal 

tegenhouden of  vertragen, dus moeten geruimd worden. Als ze al niet gekapt zijn, zal de 
voortdurende straling hun gezondheid zeker geen goed doen. Dat geldt natuurlijk ook voor 

mensen en dieren, alle leven. 
 
Al in 2015 schreven ruim 200 wetenschappers een noodbrief  waarin zij waarschuwden tegen 

de gevolgen van 5G. Er is niet tot nauwelijks onderzoek gedaan naar de gevolgen voor de 
gezondheid van mensen, en natuur. Onlangs werd bekend dat zowel Brussel als Zwitserland 

5G weigeren: zij willen hun bevolking niet als levende proefpersonen blootstellen aan deze 
straling. In Nederland heeft o.a. de Utrechtse heuvelrug, zowel linkse als rechtse partijen, zich 

uitgesproken TEGEN 5G. 
 
Een feit dat minder genoemd wordt, maar ik denk ook zeker heel belangrijk is: 5G was in 

eerste instantie ontwikkeld voor militaire doeleinden. Naast dat het als wapen ingezet kan 
worden, kan het ook heel precies de omgeving, inclusief  de mensen, registreren. Wie doet er 

wat met deze informatie??? 
 

Er zijn ondertussen enorm veel artikelen over 5G. Ik voeg er een aantal toe voor verdere 
informatie. Ook op bijv. www.stopumts.nl staan veel linken en artikelen. 
 

Ik wens dat Nijmegen een helder standpunt tegen 5G durft in te nemen. 
 

Veel dank voor het lezen van deze brandbrief. 
Met heel hartelijke groeten, 

 
Marjan Tijhoff 

 

 

http://www.stopumts.nl/



